



Protokoll fört vid Styrelsemöte LULEÅ UNIVERSITETS DATORFÖRENING

Tidpunkt 2021-07-28, 18:00 - 20:20

Plats T1

Närvarande	Lisa Jonsson	Ordförande tillika mötesordförande
	Jonas Jacobsson	Vice Ordförande tillika mötessekreterare
	Sandra Ljungholm	Kassör tillika justeringsperson
	Johannes "Jona" Draaijer	Ledamot tillika justeringsperson
	Albert Téllez	Ledamot

1 Mötets högtidliga öppnande

Lisa Jonsson förklarade mötet öppnat 18:00.

2 Formalia

1. **Val av mötesordförande**

Lisa Jonsson valdes till mötesordförande.

2. **Val av mötessekreterare**

Jonas Jacobsson valdes till mötessekreterare.

3. **Val av två justeringspersoner tillika rösträknare**

Sandra Ljungholm och Johannes "Jona" Draaijer valdes till justeringspersoner.

4. **Mötets behöriga utlysande**

Styrelsemötet förklaras behörigt.

5. **Eventuella adjungeringar**

Inga adjungeringar.

3 Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

att fastslå dagordningen med ändringen att lägga till punkt 10 Teambuilding.

4 Val av sekreterare

Vi gick igenom intervjun som Jonas hade med med Daniël Voorwald.

Mötet beslutade

att enhälligt välja Daniël Voorwald till sekreterare för verksamhetsåret 2021-2022.

5 Diskussion av Swedbank överlämning

Vi diskuterade. Lisa, Sandra, Axel och Anton måste skriva på årsmötesprotokollet. Anton är på Gotland och Albert tycker att vi ska få alla i Luleå att skriva på det sedan skicka det till Anton och han skriver på via bank-id. Vi testar det. Sedan ska Sandra, Lisa, Axel och Tobias skriva på den.

6 Kursplanering

Lärare vi ska kontakta för att sprida information om kurserna.

- Håkan (terminal och Latex),
- B-son (Git och terminal),
- Jingsen (Lär sig lösa problem),
- Per (Git),
- Josef (Git),
- Olof Schelén (Git),
- Databaser 1 Ingmar Andersson (Terminal och Git),
- Neurala nätverkskursen (Git),
- Ali.

Jonas och Albert planerar en kurs i hur terminalen fungerar.

6.1 LaTeX-kurs

Lisa pratar med Jens.

6.2 Git-kurs

Lisa pratar med den ansvarige för git.

6.3 Jobb/Intervju-kurs

Lisa fixar

6.4 Webb sida-kurs

Albert funderar

7 Planering av Nolle-p

Fråga om klassgemenskap. Jonas mailar.

7.1 Sektionsdagen

Datum. Vi antar att det är 26/27-Augusti. Vi ska prata på sektiondagen. Jonas kommer att göra det. Bjuda in alla till en minecraft server och LUDD:s discord. Inbjudningen ska ligga på LUDD:s hemsida.

7.2 Nolle-p marknaden, klistermärken, tävling

Datum 29-Augusti. Beställa klistermärken idag. Sätta ihop en dator på tid.

8 Diskussion av hosting av föreningar

Giron Space organization vill hosta sin hemsida hos oss.

I detta fall:
att det är lugnt men det kan bli ett kontrakt senare.

Många föreningar vill ha en egen hemsida:
att införa i stadgarna att föreningar kan bli gratis-medlemmar.

9 Piffa upp lokalen innan nya året

Teambuilding på kvällen, Lisa skickar ett mail till alla medlemmar så att de hinner claima sina saker.

9.1 Möblera om

Testar under städningen

9.2 Teambuilding

6 eller 7 augusti. Jonas planerar något.

9.3 Övriga ärenden

10 Mötets högtidliga avslutande

Lisa Jonsson förklarade mötet avslutat 20:20.

Jonas Jacobsson, mötessekreterare

Lisa Jonsson, mötesordförande

Sandra Ljungholm, justeringsperson

Johannes "Jona" Draaijer, justeringsperson